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PROTOKÓŁ NR IV/2022 
z obrad IV Sesji Nadzwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
która odbyła się w dniu 15 marca 2022r. w godz. 15:00 – 15:25 

w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 

 
Podjęto uchwałę: 
 
IV.54.2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla miasta 

partnerskiego Borszczów na Ukrainie.  
 
Ad .1. 
Otwarcie IV Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
 
Otwarcia IV Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych. Na 
podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
W Sesji udziału nie wzięli następujący Radni Angelika Garus –Kopertowska,  Łukasz 
Kasza, Szymon Klimczak, Andrzej Matusiak,  
 
Zdalnie w Sesji udział wziął Wojciech Marcol.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.2 
 
Ad.2 
 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
 
Tadeusz Markiewicz – Radny Rady Miasta 
 - W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy Radnego 
Grzegorza Mosonia – wyraził zgodę.  
 
Alina Chojecka – Radna Rady Miasta  
- W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy Radną 
Bernadetę Magiera  - wyraziła  zgodę. 
 
Głosowanie radnych: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  

Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad.3 
 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Bernadeta Magiera  – Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla miasta partnerskiego Borszczów 
na Ukrainie.  
 
Opinia Komisji Budżetu i Skarbu – pozytywna.  
 
Tadeusz Sławik 
 - Proszę o informację jak wygląda sytuacja uchodźców  z Ukrainy w mieście.  
 
Anna Hetman 
 -  Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo na dzień dzisiejszy w naszym mieście 
mamy ok 800 uchodźców. W większości znajdują się u naszych rodzin w 
mieszkaniach,  domach oraz w miejscach wskazanych głównie w budynkach OSP. 
W tej chwili największe potrzeby jakie zgłaszają rodziny na terenie miasta to są 
głównie potrzeby w zakresie środków higienicznych. Dary, które otrzymaliśmy 
prawie w pełni zostały rozdysponowane. Mamy sporo ubrań dostępnych dla rodzin. 
Nadal potrzebne są środki czystości i produkty żywnościowe. Jeśli chodzi o nasze 
miasto partnerskie Borszczów to jesteśmy w stałym kontakcie z przedstawicielami 
miasta partnerskiego. W czwartek nasz transport dotrze do przejścia granicznego 
w Medyce. Przekażemy również rzeczy o które nas poproszono- baterie, latarki, 
koce, pościel, nakolanniki, śpiwory. Wszystkie tego typu rzeczy są nadal potrzebne. 
Od 16 marca 2022 oficjalnie będziemy przyjmować wnioski na nadanie numeru 
PESEL dla każdego przyjeżdzającego z Ukrainy. Wnioski będziemy obsługiwać na 
pierwszym piętrze w pokoju 153. Jeżeli będzie potrzeba będziemy wspomagani 
przez tłumacza. Do takiego wniosku należy dołączyć zdjęcie w formie fizycznej. 
Poszukujemy w tej chwili zakładów, które chciałaby z nami współpracować i takie 
zdjęcie wykonywać dla Ukraińców. W sobotę organizowany będzie koncert 
„Jastrzębianie  na rzecz Ukrainy”. Będzie to koncert solidarnościowy i integrujący 
mieszkańców z Ukraińcami. Odbędzie się o godzinie 16.00 na placu WOSP przy 
Kinie Centrum. O 15.00 będzie zbiórka przy UM i wyruszymy w pochodzie 
manifestującym, solidarność z Ukrainą i sprzeciw wobec wojny. Wszystkich Państw 
serdecznie zapraszamy do udziału. Na placu będzie punkt informacyjny. Będą 
przedstawiciele naszego UM , OPS, którzy przekażą informacje o wsparciu, pomocy 
ze strony miasta. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady Miasta 
 - Proszę Radny Tadeusz Sławik.  
 
Tadeusz Sławik 
 -  Proszę powiedzieć jak wygląda wyrobienie takiego numeru PESEL. 
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Krzysztof Kucia -Sekretarz Miasta 
 - Szanowni Państwo procedura nadawania nr PESEL obcokrajowcom w polskim 
systemie prawnym funkcjonuje od bardzo dawna. Mówimy o nadaniu nr PESEL wg 
ustawy, która obowiązuje od 12 marca 2022 r. To nie jest takie zwykłe nadanie nr 
PESEL. Procedura jest zbliżona do tej której my używamy do wydania dowodu 
osobistego. Jest wymagane zdjęcie biometryczne, odciski palców. Nie kończy się 
to fizycznym dokumentem typu Dowód Osobisty czy karta pobytu natomiast w 
systemach informatycznych się znajduje. Będzie potrzebna jedna wizyta w UM. 
Należy wypełnić wniosek, który jest przygotowany w trzech wersjach językowych 
po polsku, ukraińsku i rosyjsku. Trzeba przyjść osobiście do Urzędu Miasta. Jutro 
się dowiemy ile trwa procedura. Dziś przyjęliśmy kilka wniosków. System działa, 
jest w pełni produkcyjny. Uruchamiamy dwa stanowiska gdzie będzie można taki 
wniosek złożyć. Numer PESEL pozwala ubiegać się o świadczenia w Polsce. 
Będziemy starali się o to, aby wszystko sprawnie przebiegało. Ukrainiec otrzyma 
potwierdzenie nadania nr PESEL.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Byłam obecna na spotkaniu z mieszkańcami Ukrainy i chciałam wyrazić wielkie 
uznanie dla władz miasta -  Pani Prezydent i wszystkich wydziałów, które były 
profesjonalnie przygotowane do spotkania. To nie jest tylko moje zdanie. Wszyscy 
byli pod wrażeniem jak to wszystko było pięknie przygotowane. Chciałam 
zasugerować, że dobrze byłoby zorganizować takie miejsce gdzie te wszystkie 
rzeczy mogłyby by być na stałe przechowywane. W ciągu dnia osoby mogłyby 
przychodzić i wybrać to czego naprawdę potrzebują. Dziękuję.  
 
Jarosław Potępa 
 - Na sobotnim koncercie będzie przeprowadzona zbiórka publiczna. Jest to zbiórka 
zarejestrowana i legalna. Wolontariusze będą wyposażeni w identyfikatory  
i  niebiesko żółte puszki. 16 osób będzie dokonywało zbiórki publicznej.  
 
Anna Hetman 
 - Podczas koncertu będzie licytacja przekazanych przez naszych sportowców (JKH, 
GKS Jastrzębie, KS Jastrzębski Węgiel) gadżetów – piłki, koszulki, szaliki  
kalendarze. Zapraszamy do licytacji.  
 
Michał Urgoł 
 - Czy byłby możliwy mobilny punt rejestracji uchodźców np. jeden rotacyjny punkt 
w Sołectwach czy dzielnicach? Czy dopuszcza Pani taką możliwość.  
 
Anna Hetman 
 - Wydaje mi się, że przy tej skali nie jest to możliwe. Mamy bardzo dużo osób 
zaangażowanych w SM, OPS a punkt rejestracyjny musi być jeden. Lepiej 
telefonicznie zarejestrować się w SM bez konieczności przyjeżdżania niż 
organizować punkty w różnych częściach miasta.  
 
Piotr Szereda 
 - Myślę, że liczba 800 uchodźców jest duża ale w tym jest sporo dzieci, a dzieci 
nie otrzymują nr PESEL. Otrzymują? ze zdjęciem?  
 
Krzysztof Kucia 
 - To się nazywa numer, PESEL ale tak naprawdę to jest taki wirtualny dokument.  
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Janusz Toborowicz 
 - Rozumiem, że nadanie numeru PESEL dotyczy uchodźców natomiast chciałem 
zapytać czy osoby, które znalazły się przed eskalacją  wojenną w Polsce otrzymały 
pozwolenie o pracę również taki PESEL otrzymują czy już mają? Jak to wygląda? 
 
Krzysztof Kucia 
 - Procedura przyznawania numeru PESEL sprawia, że legalizuje pobyt na 18 
miesięcy. Póki co nie ma takiego trybu, żeby dać uprawienia osobom, które tu były 
wcześniej.  
 
Franek Franciszek 
 - Czy samochód, który przekazujemy został przygotowany i sprawdzony pod 
względem technicznym? 
 
Krzysztof Kucia 
 - Tak.  
 
Piotr Szereda 
 - Samochód przekazujemy w pełnej gotowości. Czy są pytania do projektu 
uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały  w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IV.54.2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
miasta partnerskiego Borszczów na Ukrainie została przyjęta głosami: za 
– 18, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.4 
 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Rady Miasta 
 - Dziękuję za stawiennictwo i przegłosowanie projektu uchwały. Dziękuję Pani 
Prezydent i Panu Sekretarzowi za informacje. Zamykam IV Sesję Nadzwyczajną 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
 
Protokołowała 
Monika Dulewicz 
 
 
 
 
 
 
 
 


